
 

Enkel fråga till regionstyrelsens ordförande 
 

Verkställande av regionfullmäktiges beslut 
 
 
Vid regionstyrelsens sammanträde den 10 oktober 2017 yrkade Sverigedemokraterna, och 
fick bifall, under ärendet om avgiftshandbok på att ordet målsman/målsmän skulle 
ändras till vårdnadshavare. Förändringen skulle ske i och med den avgiftshandbok som 
då började gälla från 1 januari 2018. Avgiftshandboken uppdaterades i och med det till 
den förändringen som regionstyrelsen beslutade om. 
 
Däremot, snart tre år senare, så används fortfarande i material från Region Gävleborg och 
kallelse till vården mm ordet målsman. Avgiftshandboken är styrande för våra 
verksamheter att förhålla sig till och regionstyrelsens/regionfullmäktiges beslut gällande 
denna ska naturligtvis få genomslag även i regionens officiella material. 
 
Även om målsman visserligen är korrekt i sak, så är det ett ålderdomligt uttryck som 
symboliserar något helt annat än den syn i samhället som finns idag. Tidsenligt idag är att 
använda vårdnadshavare. 
 
Därför vill jag fråga regionstyrelsens ordförande följande fråga: 
 
När kommer verksamheterna att använda ordet vårdnadshavare i enlighet med 
Regionstyrelsens, och sedermera Regionfullmäktiges beslut? 
 
 
För Sverigedemokraterna 
 
Mattias Eriksson Falk 
Ledamot Regionfullmäktige Gävleborg 


